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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till kulturminister Parisa Liljestrand (M)

2024/25:806 Uttalande om Riksarkivet i Östersund

I en interpellationsdebatt (2024/25:340) angående framtiden för Riksarkivet i 
Östersund sa statsrådet Parisa Liljestrand följande: ”Det här handlar ytterst om 
att möjliggöra en större tillgänglighet för medborgarna, men den kommer 
kanske att se annorlunda ut”. 

En högre tillgänglighet, men kanske på ett annat sätt. Det är inte uppenbart vad 
statsrådet menade med det ovan sagda. Uttalandet kan tvärtom uppfattas som 
grundlöst och vilseledande. Av de tusentals personer som varje år besöker 
Riksarkivet i Östersund är det knappast någon som upplever att en stängning av 
arkivet och en flytt av materialen till annan ort skulle öka tillgängligheten. I 
sammanhanget bör nämnas att arbetet med att digitalisera arkiven är i sin linda 
och bedöms pågå under många år.

Med anledning av detta vill jag fråga kulturminister Parisa Liljestrand:

 

Hur menar ministern att en stängning av Riksarkivet i Östersund kan leda till 
högre tillgänglighet?

………………………………………

Kalle Olsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-02-19
Besvaras senast
2025-02-26 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


